



Dubai International Private School (AI-Quoz)

AIQS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are globally literate,
strong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"
"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل"



2025 is the Year of Community



Middle School Section

November 2025



Theme: Heritage Express

Value of the month: Citizenship

Dear Parents,

Thank you for all your support and cooperation, for this month we will highlight on the cultural heritage of the United Arab Emirates to enhance the authentic values and traditions of our students, to be able to connect the past to the present.

In November, we have some interesting activities that enrich our understanding of heritage and culture of the UAE.

Please find the attached calendar:

Decoration for UAE Flag Day: 30th & 31st October 2025

UAE Flag Day: 3rd November 2025

National occasion that embodies the feeling of unity and peace among the people of UAE

Assembly for Grade 6 (B) with Ms. Nesma (Girls can wear dresses in the colors of UAE Flag)

Assembly for Grade 7 (Boys) with Mr. Mahmoud

All Students in the section can dress in UAE flag colour and carry UAE Flag to celebrate the day.

30*30 Dubai Fitness Challenge: 4th November 2025

Morning Assembly for Grade 6, 7, 8 (Boys) with Mr. Abdelilah
(students should wear School Sports Uniform).

30*30 Dubai Fitness Challenge: 5th November 2025

Morning Assembly for Grade 6, 7, 8 (Girls) with Ms. Hala
(students should wear School Sports Uniform).

30*30 Dubai Fitness Activity Challenge games: 7th November 2025

All students should wear School Sports Uniform.

Decorate the section Boards with UAE traditional decorations: (From 3rd to 10th) November 2025

The class outside decoration competition begins as per the theme assigned.

Please check the below is an assigned class sheet.

GR	Decorationtheme	GR	Decorationtheme	GR	Decorationtheme
6A	UAE 7Emirates	7A	Global Village	8A	AL Shaikh Zayed GrandMosque
6B	UAE Space Mission	7B	UAE Future Museum	8B	UAE Leaders
6C	Dubai Ariel View ofAL Shaikh Zayed Road	7C	Dubai MiracleGarden	8C	Dubai Palm
6D	Dubai Frame	7D	UAE 7Emirates	8D	Dubai MiracleGarden
6E	World Island	7E	GlobalVillage	8E	UAE Pearl Diving & Fishing
6F	UAE CulturalDresses or Cultural games	7F	UAE Leaders	8F	Dubai Palm

World Kindness Day:13th November 2025

Assembly about Kindness in our Community for Grade 6C & Grade 8C with Ms. Laila

World Diabetes Day: 14th November 2025

The school clinic will conduct an awareness assembly about diabetes for the Boys Section.

From 17th to 21st November :

Students in Middle School can go to KG & Elementary section to tell stories about Heritage and culture of UAE.

UAE in Space: 19th November 2025

The UAE has made impressive progress in space exploration.

Assembly for Grade 7 (Boys) with Mr. Mahmoud (Students can wear Astronaut Costume)

Universal Children Day: 20th November 2025

Assembly for Gr 6A with Ms. Maya and Gr 6E with Ms. Alaa (All students in the section can wear their traditional dresses).

UAE between past and present: 21st November 2025

The UAE has developed over time and achieved many things to become a global leader.

Assembly for Grade 7 (Girls) with Ms. Nesma.

Stories of UAE heritage: 25th November 2025

The stories of UAE heritage are considered the best evidence of what the people of the Emirates were like in the past and give us an insight into their social life.

(Assembly for Grade 8 (Boys) with Mr. Abu Alkasem)

Student of the month announcement (Boys)

Henna Day: 26th November 2025

Girls will be celebrating the event by applying Henna.

(Student of the month announcement (Girls))

UAE National Day: 27th November 2025

Students come dressed in the UAE National Costume and participate in exciting celebrations & DIPs, mothers can bring UAE Traditional Food.

(Detailed Letter will be sent soon for the description of the UAE National Day)

UAE Martyr's Day: 28th November 2025

To show support and gratitude for the sacrifices of Martyrs and their families.



Citizenship NOVEMBER 2025 Heritage Express



Sun	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Sat
				30 October Decoration for Flag Day	31 October Decoration for Flag Day	1
2	3 Flag Day All Students in the section can dress in UAE flag colour and carry UAE flag to celebrate the day. Assembly for Gr6(B) girls wear dresses in colors of UAE Flag & for Gr7 (Boys) <u>Decorate the section with UAE traditional decoration</u>	4 30*30 Dubai Fitness Challenge Morning Assembly for Grade 6,7,8 (Boys) with Mr. Abdelilah students should wear School Sports Uniform. <u>Decorate the section with UAE traditional decoration</u>	5 30*30 Dubai Fitness Challenge Morning Assembly for Grade 6,7,8 (Girls) with Ms. Hala students should wear School Sports Uniform <u>Decorate the section with UAE traditional decoration</u>	6 <u>Decorate the section with UAE traditional decoration</u> 	7 30*30 Dubai Fitness Activity Challenge games All students should wear School Sports Uniform. <u>Decorate the section with UAE traditional decoration</u>	8
9	10 	11	12	13 World Kindness Day Assembly about Kindness in our community for Gr 6C & 8C with Ms. Laila	14 World diabetes Day The school clinic will conduct an awareness assembly about diabetes in the Boys section	15
16	17 <u>Students in Middle School can go to KG & Elementary section to tell stories about Heritage and culture of UAE.</u>	18 <u>Students in Middle School can go to KG & Elementary section to tell stories about Heritage and culture of UAE.</u>	19 UAE in Space Assembly for Grade7 (Boys) with Mr. Mahmoud The students can wear an Astronaut Costume	20 Universal Children Day Assembly for Gr 6A <u>with</u> Ms. Maya and Gr 6E with Ms. Alaa All students can wear their traditional dresses	21 UAE between past and present Assembly for Grade Gr 7 (Girls) with <u>Ms Nesma</u>	22
23	24 	25 Stories of UAE heritage Assembly for Gr 8(Boys) with Mr. Abu Alkasem Student of the month announcement (Boys)	26 Henna Day Student of the month announcement (Girls)	27 UAE National Day Celebration & Bring traditional food. <u>(Detailed Letter will be sent soon for the description of the UAE National Day)</u>	28 Martyr's Day	



Dubai International Private School (AI-Quoz)

100% in partnership with parents and community, strive to ensure all students are digitally literate, employ necessary production abilities and culture that will bring them an excellent learning experience.

"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"
"تمكين العقول - إلهام القلوب - تشكيل المستقبل"



قسم المرحلة الإعدادية نوفمبر 2025 التراث الإماراتي قيمة الشهر: المواطنة

2025 عام المجتمع



أولياء الأمور الأعزاء،
نشكركم على كل دعمكم وتعاونكم الدائم معنا، في هذا الشهر سنسلط الضوء على التراث الثقافي لدولة الإمارات العربية المتحدة لتعزيز القيم و التقاليد الأصيلة لدى طلابنا ليتمكنوا من الربط بين الماضي والحاضر في شهر نوفمبر لدينا بعض الأنشطة الشيقة التي تثرى فهمنا لتراث وحضارة دولة الإمارات العربية المتحدة. الرجاء الإطلاع على التقويم المرفق:

تزيين قسم المرحلة الإعدادية تحضيراً ليوم العلم: 30 و 31 أكتوبر 2025
يوم العلم: 3 نوفمبر 2025

مناسبة وطنية تجسد مشاعر الوحدة والسلام بين أبناء الإمارات
إذاعة لطالبات السادس (B) مع المعلمة نسمة وطلاب الصف السابع مع المعلم محمود
يرتدي جميع الطلاب في القسم ملابس بألوان بألوان و يحملون العلم الإماراتي .

تحدي دي للياقة 30*30: 4 نوفمبر 2025

إذاعة للصفوف ل 6 و 7 و 8 (بنين) مع المعلم عبد الإله (على جميع الطلاب ارتداء الزي الرياضي المدرسي)

تحدي دي للياقة 30*30: 5 نوفمبر 2025

إذاعة للصفوف ل 6 و 7 و 8 (بنات) مع المعلمة نسمة (على جميع الطالبات ارتداء الزي الرياضي المدرسي)

ألعاب تحدي اللياقة البدنية: 7 نوفمبر 2025

يرتدي جميع طلاب وطالبات القسم الزي الرياضي المدرسي.

تزيين القسم بالديكورات الإماراتية التقليدية: (من 3 إلى 10) نوفمبر 2025
تبدأ مسابقة تزيين القسم بالديكورات الإماراتية للفصل وفقاً للجدول المرفق أدناه :

الصف	موضوع الديكور	الصف	موضوع الديكور	الصف	موضوع الديكور
8A	جامع الشيخ زايد الكبير	7A	القرية العالمية	6A	الإمارات السبع
8B	قادة الإمارات	7B	متحف المستقبل	6B	مهمة الفضاء الإماراتية
8C	نخلة دبي	7C	حديقة دبي المعجزة (ميركل غاردن)	6C	الأبنية المشهورة (برج العرب- برج خليفة)
8D	حديقة دبي المعجزة (ميركل غاردن)	7D	الإمارات السبع	6D	دبي الحديثة (Dubai Frame)
8E	الغوص والصيد	7E	القرية العالمية	6E	World Islan
8F	نخلة دبي	7F	قادة الإمارات	6F	الزى الإماراتي التقليدي أو الألعاب التقليدية

يوم اللطف العالمي: 13 نوفمبر 2025

إذاعة صباحية بعنوان اللطف في مجتمعنا للصف السادس (C) والصف الثامن (C) مع المعلمة ليل

اليوم العالمي لمرض السكري: 14 نوفمبر 2025

ستقدم العيادة المدرسية إذاعة صباحية توعوية حول مرض السكري في قسم البنين.

من 17 إلى 21 نوفمبر 2025

يذهب طلاب المرحلة المتوسطة إلى قسم الروضة والمرحلة الابتدائية لسرد قصص عن تراث دولة الإمارات وحضارتها.

الإمارات العربية المتحدة في الفضاء: 19 نوفمبر 2025

حققت دولة الإمارات العربية المتحدة تقدماً مذهلاً في مجال استكشاف الفضاء.

إذاعة صباحية لطلاب الصف السابع (بتين) مع المعلم محمود . يرتدى الطلاب لباس رجل الفضاء.

اليوم العالمي للطفل: 20 نوفمبر 2025

إذاعة لطالبات الصف السادس (A) مع المعلمة مايا وطلاب الصف السادس (E) مع المعلمة آلاء

بإمكان جميع طلاب القسم ارتداء الزى التقليدي لبلدهم.

الإمارات بين الماضي والحاضر: 21 نوفمبر 2025

لقد تطورت دولة الإمارات العربية المتحدة بمرور الوقت وحققت الكثير من الإنجازات حتى أصبحت رائدة عالمياً. إذاعة صباحية لطالبات الصف السابع مع المعلمة نسمة.

قصص من التراث الإماراتي: 25 نوفمبر 2025

تعتبر قصص التراث الإماراتي خير دليل على ما كان عليه شعب الإمارات في الماضي كما تعطينا لمحة عن حياتهم الاجتماعية. (إذاعة صباحية للمصنف الثامن (بتين) مع المعلم أبو القاسم).

إعلان طالب الشهر (بنين)

يوم الحناء: 26 نوفمبر 2025

تحتفل الفتيات بهذه المناسبة من خلال وضع الحناء.

إعلان طالب الشهر (بنات)

اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة: 27 نوفمبر 2025

يأتي الطلاب مرتدين الزي الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة للمشاركة في احتفالات مدرسة دبي الدولية، كما يمكن للأمهات إحضار المأكولات الإماراتية التقليدية.

(سنقوم قريباً بإرسال رسالة البرنامج التفصيلي للاحتفال باليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة).

يوم الشهيد الإماراتي: 28 نوفمبر 2025

إظهار الدعم والامتنان لتضحيات الشهداء وأسراهم.





التراث الإماراتي نوفمبر 2025 عام المجتمع



الترتيب	الجمعة	الخميس	الأربعاء	الثلاثاء	الاثنين	الوحدة
1	31 أكتوبر تزيين القسم تحضيراً ليوم العلم	30 أكتوبر تزيين القسم تحضيراً ليوم العلم				
8	7 العاب تحدي اللياقة البدنية على جميع الطلاب والطالبات ارتداء الزي الرياضي المدرسي تزيين القسم بالديكورات التراثية الإماراتية	6 تزيين القسم بالديكورات التراثية الإماراتية	5 تحدي دبي للياقة 30*30 إذاعة للصقوف 8 و7 و6 (بنات) مع المعلمة هالة على جميع الطالبات ارتداء الزي الرياضي المدرسي تزيين القسم بالديكورات التراثية الإماراتية	4 تحدي دبي للياقة 30*30 إذاعة للصقوف 8 و7 و6 (بنين) مع المعلم عبد الإله على جميع الطلاب ارتداء الزي الرياضي المدرسي تزيين القسم بالديكورات التراثية الإماراتية	3 يوم العلم يرتدي جميع الطلاب في القسم ملابس ملونة بالوان العلم ويحملون علم الإمارات إذاعة لطالبات الصف 6 (B) وطلاب الصف السابع تزيين القسم بالديكورات التراثية الإماراتية	2
15	14 اليوم العالمي لمرض السكري ستقوم عيادة المدرسة بإذاعة توعوية حول مرض السكري في قسم البنين	13 يوم اللطف العالمي إذاعة بعنوان اللطف في مجتمعنا لطالبات الصف (6C) و (8C) مع المعلمة ليلى	12	11	10	9
22	21 الإمارات بين الماضي والحاضر إذاعة لطالبات الصف السابع مع المعلمة نسمة	20 اليوم العالمي للطفل إذاعة للصف السادس (A) مع المعلمة مايا و الصف السادس (E) مع المعلمة آلاء يرتدي جميع طلاب القسم الزي التقليدي لبلدهم	19 الإمارات العربية المتحدة في الفضاء إذاعة لطلاب الصف السابع (بنين) مع المعلم محمود بإمكان الطلاب ارتداء لباس رجل الفضاء	18	17	16
29	28 يوم الشهيد	27 اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة الاحتفال و إحصار الطعام لمن يرغب	26 يوم الحناء حناء للفتيات إعلان طالب الشهر (بنات)	25 قصص من التراث الإماراتي إذاعة لطلاب الصف الثامن (بنين) مع المعلم أبو القاسم إعلان طالب الشهر (بنين)	24	23